
 
 
Schriftelijke vragen 
 
Betreft : IFA Project Boshart Almere/IFA 2 
 
 
Overeenkomstig art.84 lid 1 en 2 van het Reglement van Orde stelt de fractie van de PVV de 
volgende vragen aan het College van Gedeputeerde Staten van de provincie Flevoland : 
 
 
1. Kan het College aangeven om welke reden zij in het geval van het project Boshart Almere 
niet heeft gehandeld conform de eerdere beslissing van PS om ingeval van IFA2 geen 
bevoegdheden te delegeren aan GS, door zelf te besluiten om subsidie toe te kennen aan de 
gemeente Almere en ten laste te brengen van de betreffende reserve en Provinciale Staten 
daarvan slechts in kennis te stellen? 
 
2. Kan het College aangeven waarom in het onderhavig geval volstaan wordt met een simpele 
kennisgeving aan Provinciale Staten casu quo is het College van oordeel dat wellicht in dit  
geval er specifieke gronden aanwezig zijn -en zoja welke?- om af te zien van voorlegging ter 
besluitvorming door Provinciale Staten? 
 
3. Is het College soms van mening dat – waar zij in de betreffende Mededeling stelt bezig te 
zijn met een notitie waarin nader wordt ingegaan op de wijze waarop PS betrokken wordt bij 
het IFA 2 programma - de eerdere besluitvorming ter zake IFA2 niet helder is en de 
mogelijkheid aan het College laat om eigenstandig subsidies toe te kennen in het kader van 
IFA 2 ? 
 
4. Deelt het College de visie van de PVV dat de genoemde subsidietoekenning teruggedraaid 
dient te worden nu het College formeel onjuist heeft gehandeld? En zo neen, waarom niet? 
 
5. Kan het College concreet aangeven op welke inhoudelijke gronden en rekening houdende 
met de aangescherpte criteria door Provinciale Staten ten aanzien van IFA 2 subsidies en in 
lijn met het betreffende Toetsingskader, zij tot de toekenning van de onderhavige subsidie 
heeft kunnen besluiten?  
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